



STYREMØTE I MOSS IDRETTSLAG

PROTOKOLL: 10/2018-2019

Tid: Torsdag 15. november 2018 kl 18.00 – 21.00

Sted: Melløs stadion

Til stede: Øivind Røraas, leder
Anne Britt Tollefsen, arrangement
Eva Nordqvist, idrett
Runar Sjøblom, økonomi
Lene Salvesen, infrastruktur
Astrid Skiri Refsdal, ungdomsrepresentant

Ikke til stede: Tuva Jacobsen (Bisitter ungdomsrepresentant)
Styremedlem marked (trukket seg etter årsmøtet)

Andre til stede: Terje Jacobsen under sak 1 – kasthall

SAKER:

Sak 1 Kasthall

Status

Terje informerte om status på fasiliteter for kasttrening i Rabekkgata. Søknaden er nesten ferdig, en forventer rask saksbehandling i kommunen.

Fremdriftsplan fra forrige møte:

- 1) Befaring med kommune, og avklaring av bruk. Terje tar kontakt med Øivind så snart han vet tidspunkt. **Gjennomført.**
- 2) Proforma kontrakt med Ferd: Øivind må signere.
- 3) Detaljert oversikt over behov for utstyr til lokalene (Terje)
- 4) Kostnadsoverslag/budsjett, herunder rigging og avhending
- 5) Styrebehandling og videre fremdrift.

Punkt 2 er ikke effektuert. Noe av punkt 3 og 4 er omtalt under. Det er fremdeles behov for detaljert budsjett/kostnadsoverslag for prosjektet.

Utstyr/materiell

Terje har fått lovnad på gulvbelegg, sendt fra Sverige (frakt/toll/avgifter er ikke undersøkt).

Kraftig presenning kan brukes som seil (599 pr stk for 7x10 m). For å få opp dette har Terje fått en god pris på lift (150,-). Videre har han planer for å lage et kastbur og stepkasser. Han har også fått låne et olympisk vektstativ fra Ås.

Det er behov for rengjøring av gulv. Terje leier en vaskemaskin for helgen (1200 + mva), det er kostnader vi må ta. Ved bruk vil det bli behov for jevnlig vask og det vil generere utgifter til leie, med mindre vi får tak i en brukt som noen vil bli kvitt.

Konklusjon:

Terje har virkelig stått på og brukt sin kreativitet, og har lagt ned mye energi og arbeid i prosjektet, med noe hjelp av Frode underveis.

Det er nå særdeles viktig at Terje setter opp et skriftlig budsjett/overslag over hva han mener han må ha/trenger for å kunne drive kasttrening i lokalene. Dette må inneholde alt; herunder eventuell frakt, mva, avgifter/gebyrer, leie av lift, festemateriell, utstyr osv. Dette MÅ deretter styrebehandles og godkjennes før noe mer iverksettes/gjøres (og betales).

Det ble presisert fra styret at lokalet IKKE skal brukes til trening av noen før en formell godkjenning foreligger.

Sak 2 Idrett

a) Treningsgrupper- status:

Friidrettsskolen ca 45 på lista, åpent for inntak.

Gruppe 1 (10 – 12 år) maks antall 20.

Gruppe 2 (13 år – f. 2006) maks antall 20.

Gruppe 1 og 2 sees for øyeblikket under ett, med 40 som maks. 2-3 fra venteliste tas inn.

Gruppe 3 (f 2005 og tidligere) 18 stk – åpent for inntak.

Sprint/hopp – 6 utøvere + 2 delvis.

Stabilt oppmøte, men forholdsvis mange som mangler hver gang.

b) Treningsleir 2019 – En forutsetning er at vi har trenere/ledere. Forespørsel sendes ut til trenerne med svarfrist ikke senere enn 1. des. **Aksjon: Eva. (Trenere forespurt med frist 28. nov).**

c) Rapport fra kompetansehelg og Uddevalla-samling for utøvere 15+ - Vi hadde med Astrid og Tuva på Athletix-kurs, og Terje og Frode på trenerseminar. I tillegg var Eva med på NFIFs regning, primært på mellom- og langdistansedelen. Helgen var tettpakket med mange gode foredrag.

I Uddevalla var 12 utøvere fra Moss påmeldt. 4 økter (hvorav en testøkt) ble gjennomført på 2 dager. Litt uvant for noen, men såpass bør de tåle. Bra opplegg og gode trenere.

Rekorddeltakelse i Uddevalla.

Sak 3 Arrangement

- a) **Terminliste** - Gjennomføres slik den foreligger etter høstmøtet i NFØ, dvs at Moss gjennomfører vårstevnene som planlagt, men at karusellstevnet og KM-stafetter kjøres sammen med ordinært KM for 11-19 år i Moss 15. og 16. september.

Anne Britt tar kontakt med Bjørn og får ham til å legge inn arrangementet i SportsAdm.

Øivind melder inn behov for Melløs til kommunen.

- b) **Dommer og starterkurs** – behov for begge deler. Vi har både behov for nye startere og dommere. Flere av de som tok dommerkurs sist er allerede borte, og det vil bli behov for kontinuerlig påfyll. Moss har heller ikke et tilstrekkelig antall forbundsdommere.

Øivind (leder i dommerkomitéen NFØ) finner forslag til dato og kursholdere.

Sak 4 Infrastruktur

- a) **Klubbtoy** - det er bestilt klubbtoy iht det som ble bestemt på forrige styremøte. Leveringstidspunkt er ikke kjent. Det er viktig at vi får klarlagt om tøyet kommer før jul, og evt når, slik at vi får kommunisert det ut til utøvere og foresatte så snart som mulig.

Aksjon: Lene.

Tøyet som skulle sendes tilbake – reklamasjon - er ikke sendt. **Runar** tar kontakt med firmaet og sender esken ASAP (*utført*).

- b) **Utstyr** det har kommet ønske om anskaffelse av spenstmatte til Mossehallen, i tillegg ønsker Eva at det anskaffes en del utstyr til bruk i Mossehallen, tilpasset de yngre utøverne, samt spensthekker og oppbevaringsvogn (se vedlegg).

Total sum ca kr 50.000. Materiellet bør kunne leveres inneværende år.

Det er også behov for noe førstehjelpsmateriell til Mossehallen, Refsnes, Kjelleren og kastlokalet.

Vedtak: Materiellet anskaffes. Enstemmig.

Aksjon: Eva (*Materiell fra IDK er bestilt og leveres i uke 47*).

Sak 5 Eventuelt

- a) Eva orienterte kort om arbeidet med mulig **friidrettshall** i Østfold.
- b) Eva orienterte kort om prosessen med **omorganisering av norsk idrett** og harmonisering ift ny fylkesstruktur.
- c) Det har kommet et forslag/forespørsel om vi kan ta i bruk **Spond**. Pr dd er det ikke stemning for å ta i bruk det. Vi må først og fremst få til en ryddig og oversiktlig informasjonsstrategi innenfor de kanalene vi bruker i dag. I og med at vi har faste treningstider og – steder synes det heller ikke uoverkommelig å skulle huske disse, og å gi nødvendige beskjeder.
- d) **NFIFs extra-draktkampanje** – Astrid tok opp dette etter å ha hørt om det på kompetansehelgen. Vi vurderer muligheten, og søker. **Aksjon: Eva**

- e) **Sponsoravtalen med Sparebank 1** – mulig at Øivind klarer å få fornyet den.
- f) **Toppform-avtalen** – hvem trener der nå? Utøvere som trener skal betale kr 100 pr mnd. E-post for å kartlegge hvem som trener sendes ut.
Aksjon: Anne Britt (utført)
- g) **Tentativ dato for årsmøtet** 31.01.19 – det rekker vi ikke. Valgkomité må uansett aktiveres. Aksjon: **Øivind**
- h) **Hjemmesider** – gamle hjemmesider er nå lagt ut på ny plattform. Vi må så snart som mulig få mulighet til å designe sidene slik vi ønsker å ha dem, samt opplæring i å legge ut artikler og bilder. Aksjon: **Øivind (Bjørn)**
- i) **Testutstyr (tidtakning)** – det er ønske om at testutstyret får en trygg oppbevaringsplass på Melløs slik at det kan brukes jevnlig. Jørn + evt en til bør få tilgang og ansvar ifm bruk. Aksjon: **Øivind**
- j) **Julegrøt/juleavslutning** – det blir julegrøt for gruppe 2 og 3 samt sprint/hopp-gruppa og andre født 2005 og tidligere på Melløs onsdag 19. desember kl. 19.15.
Aksjon: Styret – oppgaver fordeles neste styremøte.

Neste styremøte 12. des. kl. 1800 – kanskje med en «matbit»?!

Moss, 20. november 2018

Eva Nordqvist
Referent